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ZAPISNIK 

 
s 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 6. 

kolovoza 2020. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 
početkom rada u 19,00 sati. 

 
U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 
Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik 
Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, 
pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i 
zaštitu okoliša,  Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom 
imovinom, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za financije, Nataša Simonelli, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju,  Božo Jelovac, voditelj Odsjeka 
za stručne poslove Gradskih tijela, Nataša Basanić Čuš, ravnateljica Centra za pružanje 
usluga u zajednici Zdravi grad Poreč, Vedrana Valić, stručna suradnica za odnose s javnošću 
i protokol u Upravnom odjelu za opću upravu i gospodarstvo. 
 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 
– Parenzo. 
 
 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 
odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 

_._ 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus  otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne 
da se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 
vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne.  
 Naglasio je da je sjednica sazvana sukladno odredbama Odluke o nužnim mjerama 
ograničavanja društvenih okupljanja, rada u trgovini, uslužnih djelatnosti i održavanja 
sportskih i kulturnih događanja za vrijeme trajanja  proglašene epidemije bolesti COVID-19 
(„Narodne novine“ broj 51/20, 54/20, 55/20, 56/20, 59/20, 63/20 i 67/20) i Preporuka 
Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo za sprječavanje zaraze bolešću COVID-19 tijekom 
održavanja javnih događanja i okupljanja od 27.5.2020. godine, te drugih važećih odluka i 
preporuka u vrijeme održavanja sjednice. 
 Javnost sjednice osigurana je svim ostalim propisanim i raspoloživim sredstvima, kao 
što je prijenos u živo na internetskim stranicama i davanjem naknadnih priopćenja.  
 Nakon toga je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 
 
 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 
11 od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Adriano Jakus, 2. Gordana Šušljik,  3. Zoran Zulijani, 4. Eugen Stanissa, 5. 
Azeglio Picco 6. Dean Pauletić, 7. Dejvid Lakošeljac 8. Zoran Rabar, 9. Maurizio 
Zennaro, 10. Mario Ritoša i 11. Idris Sulejmani. 
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 Odsutni su vijećnici: 1. Kristijan Žužić, 2. Dolores Ghersinich, 3. Goran Gašparac, 
4. Slavko Fornažar,  5. Emanuel Rudan i 6. Dražen Prgić. 
 (Napomena: vijećnik G. Gašparac i S. Fornažar naknadno su se priključili radu sjednice) 
 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 
utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvao je vijećnike da iznesu 
eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje 
bez rasprave.  
 
 Gradonačelnik Loris Peršurić je s predloženog dnevnog reda povukao točku 10. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2019. godinu, zbog 
spriječenosti ravnateljice i nemogućnosti prisustvovanja ovoj sjednici, naglasivši da će 
izvješće biti predloženo za razmatranje na narednoj sjednici Vijeća. 
 

Predsjednik Vijeća je utvrdio da se povlačenjem navedene točke, prijedlog dnevnog 
reda sastoji od ukupno 13 točaka, te je tako izmijenjeni prijedlog stavio na glasanje, nakon 
čega je konstatirao da je isti jednoglasno prihvaćen (11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 
bez SUZDRŽANIH glasova,), slijedom čega je za rad sjednice utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Verifikacija zapisnika s 30. i 34. sjednice Gradskog vijeća 
2. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 
3. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu i Projekcija za 

2021. i 2022. godinu  
4. I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2020. 

godinu u: 
-  predškolskom odgoju i obrazovanju, 
-  obrazovanju,  
-  kulturi,  
-  sportu i rekreaciji, 
-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 
-  socijalnoj skrbi 

5. I. Izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu   
6. I. Izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

7. Odluka o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. 
godinu 

8. Odluka o dopuni Odluke o naknadi troškova vijećnicima i članovima radnih tijela 
Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

9. Izvješće o radu i financijsko izvješće Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi 
grad Poreč za 2019. godinu 

10. Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva u postupku dodjele koncesije za 
obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području 
Grada Poreča-Parenzo 

11. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 
djelatnosti prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama na području Grada Poreča-
Parenzo 

12. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Statuta Osnovne škole Finida 
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13. Odluka o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Poreča-Parenzo za 
razdoblje 2020. - 2025. godine 

 
 

TOČKA 1. 
Verifikacija zapisnika  

 
Predsjedatelj je pozvao vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na dostavljene 

zapisnike sa 30. i 34. sjednice Gradskog vijeća. 
 
Maurizio Zennaro, iznio je primjedbu na zapisnik s 30. sjednice Gradskog vijeća, 

zatraživši dopunu rasprave pod točkom 16. dnevnog reda „Odluka o izmjeni Odluke o 
davanju suglasnosti trgovačkom društvu Odvodnja Poreč d.o.o. za zaduženje kod Europske 
banke za obnovu i razvoj radi sufinanciranja projekta - Sustav odvodnje s uređajima za 
pročišćavanje otpadnih voda grada Poreča“. Predao je predsjedniku Vijeća u pisanom obliku 
dio govora direktora Milana Lakovića koji je napisao po sadržaju videozapisa s te sjednice, a 
koji nedostaje u zapisniku koji je predložen za verifikaciju. U ime Kluba oporbenih vijećnika 
zatražio stanku od 15 minuta da bi se predložena dopuna zapisnika umnožila i podijelila 
vijećnicima. Upozorio je da je videozpis na facebook stranici Grada u nekim dijelovima 
oštećen i nije cjelovit, te je zatražio  uvid u tonski zapis koji se po Poslovniku čuva tri 
mjeseca. Obratio se vijećnicima naglasivši kako je na njima da odluče hoće li prihvatiti 
zapisnik u dostavljenom obliku i biti suodgovorni u tome ili će razmisliti i prihvatiti zapis 
onih riječi koje je gospodin Laković stvarno izrekao. 

 
Predsjednik Vijeća Adriano Jakus zahvalio se vijećniku na primjedbama. Rekao je da 

se tonski zapisi sa svake sjednice Vijeća čuvaju u gradskoj arhivi, uz napomenu da cilj 
zapisnika nije doslovno prepisivanje svake riječi iz pojedinačne diskusije, pa osobno smatra 
da nema razloga za dopunu predmetnog zapisnika. 

 

Maurizio Zennaro, uvjeren je da građani čije interese vijećnici zastupaju misle 
drugčije. Zatražio je da dopuna zapisnika koju je upravo predao ide na glasanje i da se 
vijećnici o istoj izjasne. 

 

Predsjednik Vijeća je predložio da se zbog iznesene primjedbe verifikacija navedenog 
zapisnika skine s dnevnog reda ove sjednice. Zadužio je nadležni Upravni odjel da omogući 
vijećniku uvid u tonski zapis s 30. sjednice, te da se, ukoliko se utvrdi za potrebnim, dopuni 
zapisnik s raspravom u navedenoj točci. 

 
Budući da drugih primjedaba nije bilo, predsjednik Vijeća stavio je na glasanje 

zapisnik s 34. sjednice Gradsskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, nakon čega je konstatirao da 
je isti jednoglasno prihvaćen (11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 
glasova). 

 
-.- 

  Konstatirao je da se radu sjednice priključio i vijećnik Slavko Fornažar, tako da 
Vijeće nastavlja rad s ukupno 12 vijećnika. 

-.- 
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TOČKA 2. 
Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 
 Maurizio Zennaro,  iznio je sljedeće: 
 „Nemam vijećničkog pitanja ali imam pravo komentirati odgovor na moje pitanje koji 
je došao iz Usluge Poreč d.o.o., a koji u biti opet ništa ne govori. Umorio sam se s ove 
govornice dokazivati što se dešava u Usluzi, postoji tijelo koje je plaćeno i zaduženo da prati 
rad uprave, a to je Nadzorni odbor. Kolegama vijećnicima, koji su članovi tog Nadzornog 
odbora, već sam poslao Otvoreno pismo i zamolio da ga proslijede i drugim članovima 
odbora. Pismo je javno i već je objavljeno, pa pošto me se u ovom Vijeću stalno izigravalo i 
nikad nisam dobio traženu informaciju ni odgovor na pitanje, želim da vi, koji ste za to 
zaduženi i plaćeni, pitate gospodina Lakovića gdje to u članku 66. Odluke o načinu pružanja 
javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog 
otpada piše da ima pravo kažnjavati ljude ukoliko ne prazne spremnik u roku od 5 mjeseci? 
Vjerujem da ćete konačno raditi ono za što ste zaduženi i da će vam zato građani biti 
zahvalni. Želim da se ovo Otvoreno pismo priloži uz moj komentar na dobiveni odgovor.” 

 

 Vijećnik je predao predsjedniku Vijeća Otvoreno pismo naslovljeno članovima 
Nadzornog odbora TD „Usluga Poreč“  d.o.o.,  u sljedećem tekstu: 
 
 „ Poštovani članovi Nadzornog odbora, 
Obraćam se Vam, Nadzornom odboru gradskog komunalnog poduzeća Usluga d.o.o., koji po 
ovlastima Zakonu o trgovačkim društvima mora nadzirati zakonitost rada uprave društva.    
 U svojstvu vijećnika Grada Poreča osjećam dužnost da signaliziram evidentno 
nepoštivanje Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 
otpada i biorazgradivog komunalnog otpada Grada Poreča – Parenzo (u daljnjem tekstu 
Odluka), od strane direktora Usluge, g. Milana Lakovića. 
 Radilo se o aktiviranju ugovornih kazni za korisnike koje je Usluga detektirala da ne 
poštuju gradsku Odluku, odnosno da nisu propisano zbrinjavali miješani komunalni otpad. 
Potrebno je podsjetiti Vas da je jedino naše gradsko komunalno poduzeće, od svih gradskih 
komunalnih poduzeća u Istri, aktiviralo ugovornu kaznu i po tom pitanju predstavljamo ne 
baš pohvalni presedan. 
 Direktor Usluge, g. Milan Laković, je na 30. sjednici Gradskog vijeća izjavio da je 
jedna od mjera koju je Usluga poduzela u sklopu implementacije novog načina zbrinjavanja 
otpada i izricanje kazni za one koji pet mjeseci nisu stvorili niti kilu miješanog komunalnog 
otpada.     

 Iznenađen odgovorom, jer mi je poznato da Odluka ne propisuje vremenski rok s kojim 
se opravdava izricanje ugovorne kazne, na 34. sjednici Gradskog vijeća, koja je održana 9. 
srpnja o.g., postavio sam pitanje direktoru Usluge g. Milanu Lakoviću. Pitanje je glasilo: 
„Zanima me koji članak Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada Grada Poreča – Parenzo propisuje 
vremenski rok od 5 mjeseci kao legitimno vremensko razdoblje za izricanje ugovorne kazne 
korisnicima zbog ne korištenja usluge zbrinjavanja otpada?“ 

 U materijalu za 35. sjednicu GV zaprimio sam i pisani odgovor na postavljeno pitanje. 
U odgovoru od 23. srpnja, koji potpisuje direktor Milan Laković, piše da se ugovorna kazna 
izriče po osnovi članka 66. Odluke.                                                                                          
 No, članak 66. Odluke, na koji se direktor Laković poziva, ne propisuje vremenske 
rokove pa tako niti rok od 5 mjeseci. Rok od 5 mjeseci je plod mašte direktora društva čiju 
zakonitost rada Vi nadzirete. Ako ne reagiramo na evidentnu zloupotrebu položaja i 
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nepoštivanja gradske Odluke, moglo bi nam se desiti da g. Laković opet nešto izmisli. Stoga 
Vas pitam, poštovani članovi Nadzornog odbora: Smije li gradsko komunalno poduzeće 
Usluga iz Poreča kažnjavati građane po osnovi izmišljotine direktora Milana Lakovića?
 Potrebno je podsjetiti da je g. Laković sklon protuzakonitim radnjama i da je 2013.g. 
osuđen na uvjetnu kaznu zatvora, po kojoj u naredne četiri godine ne smije počiniti novo 
kazneno djelo, jer mu u protivnom prijeti zatvorska kazna u trajanju od 18 mjeseci.         
 Uvjetni rok je prošao i sve ukazuje na to da g. Laković nastavlja istom praksom ne 
poštivanja zakona, stoga je potrebno da Vaš nadzor bude posebno prisutan kao i efikasan.             
 Stoga, u skladu s Vašim ovlastima i zaduženjima očekujem Vaše postupanje kao i Vaše 
očitovanje po pitanju izmišljenog vremenskog roka od 5. mjeseci koje je poslužilo kao 
polazište za izricanje kazne što je direktor Laković na sjednici Gradskog vijeća i potvrdio. 
 Koristim priliku da vam skrenem pozornost na još jedan propust uprave društva, a to 
je ne objavljivanje Poslovnih izvješća Usluge d.o.o. za poslovnu godinu 2017. i 2018. koji 
treba sukladno Zakonu o računovodstvu javno objaviti i na web stranici trgovačkog društva. 
Na jednoj od sjednica Gradskoga vijeću već sam upozorio na tu nepravilnost, ali i nakon 
dužeg vremenskog razdoblja nije ništa poduzelo.“ 

 
  Predsjednik Vijeća, konstatirao je da se vijećnik Zennaro ovim pismom očitovao na 
zaprimljeni odgovor na postavljeno vijećničko pitanje.  
 Budući da se više nitko nije javio za postavljanje pitanja, zaključio je vijećnički sat, te 
je ujedno utvrdio da se radu sjednice priključio i vijećnik Goran Gašparac, tako da Vijeće 
nastavlja rad s ukupno 13 vijećnika. 

 
  

TOČKE 3, 4., 5. i 6. 
 I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. i projekcije za 2021. 

i 2022. godinu  
 I.  Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2020. 

godinu u 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 
- obrazovanju,  
- kulturi, 
- sportu i rekreaciji, 
- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 
- socijalnoj skrbi 

 I.  Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu  
 I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu  
 

 Prezentaciju s detaljnim obrazloženjem prijedloga I. Izmjena i dopuna Proračuna 
Grada Poreča-Parenzo za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu, iznio je Darko Saftić, 
pročelnik Upravnog odjela za financije. 
    

 Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, prezentirala je 
prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2020. 
godinu, dok je prijedlog I. Izmjena i dopuna programa građenja komunalne infrastrukture za 
2020. godinu i I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu prezentirao pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat. 
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 Osvrt na prijedlog rebalansa proračuna i programa dao je i Gradonačelnik Loris 
Peršurić. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim izmjenama i dopunama Proračuna i  
pratećih programa iz domene društvenih djelatnosti i komunalnog sustava. 
  

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Goran Gašparac, pročitavši sljedeći svoj osvrt na 
predložene izmjene i dopune Proračuna: 
 „ Nakon punih 5 mjeseci od izbijanja krize prouzrokovane COVID-om 19, IDS-ova se 
gradska uprava napokon suočila sa stvarnošću i pred nama je Prvi rebalans Proračuna za 
2020 godinu. Naglašavam ovo PRVI, jer sam siguran da ćemo u sljedeća dva mjeseca sigurno 
doživjeti novi rebalans, puno bliži realnom stanju u gospodarstvu od ovoga koji je danas pred 
nama. Moram konstatirati da smo mi u porečkom SDP-u očekivali od gradonačelnika da ovaj 
prvi rebalans pošalje na Gradsko vijeće puno ranije, najkasnije krajem mjeseca svibnja, u 
obliku jednog kriznog proračuna na bazi 30% od planiranog da bi onda kroz kasnije izmjene 
i dopune mogli taj rebalans povećavati u odnosu na rezultate koje budemo postizali. No očito 
je da je se on u ovoj korona krizi odlučio za nojevu taktiku – zabijanja glave u pijesak – 
čekajući da se situacija riješi sama od sebe. Takav nam je i ovaj prvi rebalans koji je pred 
nama, ne projicira realno stanje do kraja godine, nego se reflektira na trenutne pokazatelje u 
špici turističke sezone, nadajući se da neće biti gore u drugoj polovici godine. Pristup 
rebalansu je čisto tehnicistički i formalistički, odnosno, čisto knjigovodstveno, računsko, 
usklađivanje stavki konta, bez suštinske analize, te kratkoročnog i dugoročnog sagledavanja 
refleksa prijedloga rebalansa na stanje u zajednici.                   

 Stavke prihoda svakako trebaju biti povezane sa stavkama rashoda, ali ne nikako 
samo računski nego se one moraju promatrati suštinski odnosno što i kako se reflektiraju na 
lokalnu zajednicu. Tim prije jer se, uslijed krize prouzrokovane posljedicama koronavirusa, 
Grad Poreč nalazi u stanju koje možemo svakako nazivati, ali ono sigurno nije uobičajeno i 
još dugo to neće niti biti. 
 Stoga smatram da pristup mora biti proaktivan i organiziran, stalno praćen i mijenjan 
prema potrebama, te gradonačelniku ponovno predlažem formiranje ekonomskog kriznog 
stožera kao savjetodavnog tijela gradonačelnika, koji bi djelovao u dva pravca:    

 1.  kratkoročno: kontinuirano pratio situaciju i predlagao mjere upravljanja krizom u 
ovim teškim vremenima                                                                                                        
 2. dugoročno: da se otpočne sa konkretnom izradom Plana razvoja Grada Poreča na 
način kako smo to mi, u porečkom SDP-u, već predlagali, odnosno da se počne planirati 
jedna nova budućnost, svjesni ovakvih mogućih situacija u budućnosti i svjesni da oslanjanje 
samo i isključivo na turizam, u budućnosti  može ovaj grad  dovesti do ugroze.                                            
 SDP Poreča je u više navrata davao prijedloge Gradskom vijeću i Gradonačelniku, no 
kako ništa od tih prijedloga i inicijativa nije uopće ozbiljno razmatrano, ne ostaje nam drugo 
nego da konstatiramo da nas se ignorira. Ovo krizno stanje to ne dozvoljava, jer ćemo naš 
grad na ovaj način dovesti u vrlo tešku situaciju. Ovaj grad nije samo od IDS-a, nije IDS-ovo 
vlasništvo. Grad Poreč pripada svima nama, svim građankama i građanima. To je naš 
zajednički grad pa smo iz tog razloga uvijek predlagali i konkretna rješenja na dobrobit cijele 
lokalne zajednice.                                                                                                   
  Nažalost, što je možda i najgore od svega, mi se izgleda uopće ne razumijemo. To nam 
potvrđuje demant ili stav našeg Gradonačelnika na naše prijedloge vezane za rješavanje tzv. 
turističkog zemljišta, odnosno novog Zakona o neprocijenjenom građevinskom zemljištu.  
 Ovo bi bili moji stavovi i stavovi porečkog SDP-a oko ovog rebalansa, kojeg neću 
podržati, neću biti protiv već ću biti suzdržan.” 
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 U svom osvrtu na  diskusiju vijećnika Gašparca Gradonačelnik Loris Peršurić je 
podsjetio kako je vijećnik takav govor imao kod gotovo svih dosadašnjih proračuna i 
rebalansa, da bi se na kraju ispostavilo da je planiranje bilo realno i da se u proteklom periodu 
u Poreču puno toga napravilo, o čemu bi se moglo dugo govoriti, a što je javnosti jako dobro 
poznato. Jasno je da treba raditi i biti konstantno prisutan, za što se maksimalno zalaže od 
samog početka svog mandata. Najlakše je pojaviti se u određenom trenutku i dijeliti kritike. 
Nikako ne prihvaća konstataciju o svom tzv. zabijanju glave u pijesak, jer je od samog 
početka najavljivao da situacija nije laka, da će do kraja godine biti još rebalansa, ali ono što 
je sigurno, društveno-socijalne mjere onim najpotrebitijima nećemo uzeti i potruditi ćemo se 
da se sredstva za te namjene redovno iznalaze i osiguraju. 
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predložene akte, te je po 
provedenom pojedinačnom glasovanju po svakoj točci, konstatirao je da je Gradsko vijeće 
većinom glasova - sa 11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i s 2 SUZDRŽANA glasa, 
donijelo  
 

I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

i Projekcije za 2021. i 2022. godinu, 
 

I. Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo 

za 2020. godinu u: predškolskom odgoju i obrazovanju, obrazovanju,kulturi, sportu i 
rekreaciji, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja 

 i socijalnoj skrbi, 
 

I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2020. godinu 

i 
I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2020. godinu 

 
 (I. Izmjene i dopune Proračuna i svih programa priložene su zapisniku i njegov su 
sastavni dio).  
 

 
TOČKA 7. 

Odluka o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo  
za 2020. godinu 

 
Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 

2020. godinu, prezentirao je pročelnik Darko Saftić. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  
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o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo  
za 2020. godinu 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 8. 
Odluka o  dopuni Odluke o naknadi troškova vijećnicima i članovima radnih tijela 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

 
Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o naknadi troškova vijećnicima i članovima radnih 

tijela Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, prezentirala je pročelnica Morena Mičetić 
Fabić. 
 Naglasila je da je na snazi Odluka o naknadi troškova vijećnicima i članovima radnih 
tijela Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzoiz 2011. godine, prema kojoj se vijećnicima i 
članovima radnih tijela Gradskog vijeća isplaćuju naknade i troškovi za obavljanje njihovih 
dužnosti. Zbog smanjenja prihoda Grada u 2020. godini, uslijed epidemije bolesti COVID -
19, nužno je smanjiti i gradske rashode.  Donošenjem i primjenom predložene Odluke smanjit 
će se i proračunski rashodi Grada za 2020. godinu. Predloženom Odlukom se ukida pravo 
vijećnicima i članovima radnih tijela Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo na isplatu 
naknada i troškova za period od početka kolovoza  do zaključno sa 31. prosinca 2020. godine. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac, Azeglio Picco, Maurizio Zennaro, 
Mario Ritoša, Gordana Šušljik, predsjednik Vijeća Adriano Jakus i Gradonačelnik Loris 
Peršurić. 
 

 

 

 

-.- 

Predsjedatelj je odredio pauzu u trajanju od 10 minuta. 
-.- 

 
Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 12 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o  dopuni Odluke o naknadi troškova vijećnicima i članovima radnih tijela Gradskog vijeća 
Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena konačnom zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 9. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad 

Poreč za 2019. godinu 
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 Izvješće o radu i financijsko izvješće Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi 
grad Poreč za 2019. godinu, prezentirala je ravnateljica Nataša Basanić Čuš.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje Odluku o prihvaćanju Izvješća, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 
jednoglasno, sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za pružanje usluga u zajednici 
Zdravi grad Poreč za 2019. godinu 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

  

 
TOČKA 10. 

Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva u postupku dodjele koncesije za obavljanje 
komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-

Parenzo 

  

 Prijedlog Odluke o Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva u postupku dodjele 
koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na 
području Grada Poreča-Parenzo, prezentirao je pročelnik Marino Poropat.  
 Naglasio je da je Zakonom o komunalnom gospodarstvu propisano da se pod 
komunalnim linijskim prijevozom putnika podrazumijeva javni cestovni prijevoz putnika na 
linijama unutar zona koje utvrđuju jedinice lokalne samouprave na svojem području. 
 Zakonom o koncesijama uređuju se postupci davanja koncesije, ugovor o koncesiji, 
prestanak koncesije, pravna zaštita u postupcima davanja koncesije, politika koncesija, te 
druga pitanja u vezi s koncesijama. Člankom 14. i 16. istog Zakona je propisano da je davatelj 
koncesije prije početka postupka davanja koncesije dužan imenovati članove Stručnog 
povjerenstva pravne, ekonomske, tehničke i druge odgovarajućih struka, ovisno o predmetu i 
značajkama koncesije, čiji broj mora biti neparan i ne smije biti veći od 7 članova, a najmanje 
jedan član stručnog povjerenstva mora imati važeći certifikat u području javne nabave. 
 Također je propisano da član stručnog povjerenstva ne smije imati izravnih ili 
neizravnih osobnih interesa u bilo kojoj aktivnosti koji bi doveli do sukoba interesa s 
njegovim dužnostima u radu Stručnog povjerenstva.  
 Davatelj koncesije obvezan je obavijestiti ministarstvo nadležno za financije o namjeri 
osnivanja Stručnog povjerenstva, koje može imenovati svojeg predstavnika i to u roku od 
deset dana od dana zaprimanja obavijesti o namjeri osnivanja Stručnog povjerenstva, što je i 
učinjeno dopisom Ministarstvu financija od 27.04.2020. godine. 
 Ministarstvo financija Republike Hrvatske je svojim dopisom od 06.05.2020.godine 
obavijestilo Grad Poreč – Parenzo da ne namjerava imenovati svog predstavnika u stručno 
povjerenstvo za koncesiju u predmetnom postupku. 
Kako je davatelj koncesije dužan imenovati Stručno povjerenstvo prije početka postupka 
davanja koncesije, pokrenut je postupak donošenja ove Odluke i predloženom tekstu 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu Odluke. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 
glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o imenovanju Stručnog povjerenstva u postupku dodjele koncesije za obavljanje komunalne 
djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Poreča-Parenzo 

  

(Odluka je priložena konačnom zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 11. 
Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne djelatnosti 

prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo 

 
 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 
djelatnosti prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo, 
prezentirao je pročelnik Marino Poropat.  
 Tijekom obrazlaganja predložene Odluke naglasio je da je isporučitelj komunalne 
usluge prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama dostavio Upravnom odjelu za komunalni 
sustav Opće uvjete isporuke komunalne usluge prijevoza robe i osoba u pješačkim zonama 
koje je donio Nadzorni odbor TD Usluga Poreč d.o.o. – isporučitelj usluge, na sjednici 
održanoj 14.07.2020. godine 

 Općim uvjetima isporuke komunalne usluge prijevoza robe i osoba u pješačkim 
zonama utvrđuju se uvjeti pružanja, odnosno korištenja usluge prijevoza robe i osoba u 
pješačkim zonama, međusobna prava i obveze isporučitelja i korisnika usluge, te način 
mjerenja, obračuna i plaćanja isporučene usluge. 
 S obzirom na činjenicu da sukladno odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu, 
prethodnu suglasnost na opće uvjete isporuke komunalne usluge daje predstavničko tijelo 
jedinice lokalne samouprave, potrebno je da Gradsko vijeće Grada Poreč-Parenzo donese 
Odluku o davanju te prethodne suglasnosti. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu Odluke. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 
glasanje predloženo Rješenje i Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 
jednoglasno, sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo 

 
O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne djelatnosti prijevoza 
robe i osoba u pješačkim zonama na području Grada Poreča-Parenzo 

  

(Odluka je priložena konačnom zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 12. 
Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Osnovne škole Finida 

 
 Predsjedatelj je predložio da se u odnosu na prijedlog Odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Finida ne 
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iznosi uvodnog izlaganje od strane  pročelnice nadležnog Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti, s obzirom se radi o formalnom usklađivanju odredbi Statuta Škole s odredbama 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnim i srednjim 
školama i da je vijećnicima u prilogu poziva dostavljeno iscrpno pisano obrazloženje. 
 Otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu Odluke. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 
glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Osnovne škole Finida 

 
(Odluka je priložena konačnom zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
TOČKA 13. 

Odluka o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Poreča-Parenzo za razdoblje 
2020. - 2025. godine 

 

 Prijedlog Strategije upravljanja imovinom Grada Poreča-Parenzo za razdoblje 2020. - 
2025. godine, prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović, u skladu s materijalom koji je 
vijećnicima dostavljen u prilogu poziva.  
 Naglasio je kako Grad Poreč-Parenzo u upravljanju nekretninama postupa kao dobar 
gospodar, što prije svega podrazumijeva izradu sveobuhvatne evidencije nekretnina u 
njegovom vlasništvu s utvrđenim stvarnim stanjem u kojem se nekretnine nalaze i utvrđenom 
tržišnom vrijednosti. Grad Poreč-Parenzo je u okviru ovog procesa dužan utvrditi i važnost 
određenih nekretnina, izraditi Strategiju upravljanja nekretninama te sagledati troškove i 
prihode od nekretnina, u svrhu efikasnog korištenja. 
 Strategija je izrađena i prema preporukama provedene revizije za Grad Poreč-Parenzo 
koje su navedene u Izvješću o obavljenoj reviziji u dijelu – upravljanje i raspolaganje 
nekretninama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na području Istarske 
županije. 
 O prijedlogu Strategije provedeno je javno savjetovanje s raspravom koja je bila 
omogućena putem e-konzultacija na službenim mrežnim stranicama u trajanju od 20.05.2020. 
do 19.06.2020. Tijekom internetskog savjetovanja nije zaprimljena niti jedna sugestija, 
prijedlog ili komentar. 
 Strategija se oslanja na Strategiju upravljanja državnom imovinom za razdoblje 2019. 
– 2025. i na načela koja su propisana za upravljanje državnom imovinom.  
 Donošenjem predmetne Strategije osigurava se efikasno raspolaganje imovinom s 
ciljem da ista proizvodi optimalne kratkoročne i dugoročne rezultate, uključujući tijek novca i 
povećanje vrijednosti. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranoj Strategiji. 

 
 U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac, Maurizio Zennaro, predsjednik 
Vijeća Adriano Jakus i Gradonačelnik Loris Peršurić. 
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Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o donošenju 
Strategije, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 12 glasova ZA, 1 
glasom PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o donošenju 
Strategije, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 13 glasova ZA, bez 
glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo 

 
O D L U K U  

o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Poreča-Parenzo za razdoblje 2020. - 
2025. godine 

 
(Odluka i Strategija priložene su konačnom zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 

_._ 

 
 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima i ostalim 
nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 
 Sjednica je zaključena u 22,00 sata. 
  
 
  

 
 
Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 

 

 

 


